
Referat af Næstved Turistforenings Ordinære Generalforsamling  

Torsdag 20. marts kl. 17.00 i Kompagnihuset, Kompagnistræde 3, 4700 Næstved 

 

1. Valg af dirigent og stemmetællere 

Susan Jørgensen fra Acta Advokater blev valgt som dirigent og der blev ingen stemmetæller 

udvalgt, da Susan pointerede at vi vælger en såfremt det blev nødvendigt at stemme. 

Generalforsamlingen blev godkendt og der var rettidigt indkaldt. 

2. Formanden aflægger bestyrelsens årsberetning - Henrik Pagh, formand fremlagde beretning og 

der var ingen kommentarer hertil. 

3. Kasserer/formand fremlægger regnskab og orienterer om budget  

Karina Larsen præsenterede årsrapporten 2024, som Beierholm havde udarbejdet med følgende 

opsummering: 

Gennemgang af regnskab for 2024 udfærdiget af Beierholm, men gennemgået af Karina/Grams 

Consulting. 2024 viser et underskud på 5.852 kr. mod et overskud på 271.731 kr. for 2023. 

Tilskuddet fra Næstved Kommune bevilges ikke fremadrettet. Egenkapitalen er med udgangen af 

2024 på 558.561 kr. De likvide beholdninger for 2024 er 282.465 kr. mod 148.731 kr. for 2023. 

Foreningen har derfor fortsat kapital til at arbejde videre med, selvom tilskuddet fra Næstved 

Kommune ikke længere er aktuelt. 

Årsrapporten var forinden godkendt og underskrevet af bestyrelsen og der var ikke yderligere 

kommentarer, derfor godkendt. 

Henrik Pagh orienterede om budget for 2025 – der var ikke yderligere kommentarer. 

4. Fastsættelse af kontingent for det efterfølgende år  

• Bestyrelsen foreslår uændrede kontingentsatser – Dette blev godkendt 

5. Fremlæggelse af bestyrelsens handlingsplan for de kommende 12 måneder - Henrik præsenterede 

planerne. Der skal tilføjes vinfestival første lørdag i sept. 

Hertha Johansen kommenterede hertil at der manglede toiletter og p-pladser til busser. Per 

Rasmussen, privat medlem af Næstved Turistforening og bestyrelsesmedlem og kasserer i 



Turistperronen, kom med forslag til at de kunne holde nede ved Banegårdspladsen. Hertha og 

Henrik taler nærmere om det. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer, samt op til 2 suppleanter  

• Henrik Pagh, Quistgaarden modtager genvalg - blev valgt på ny 

• Lars Westermann, Slusehuset modtager genvalg - blev valgt på ny 

• Claus Neergaard, Gunderslevsholm -Suså kano & kajak modtager genvalg - blev valgt på ny 

Derudover træder følgende ind i bestyrelsen: 

• Jesper Rye Jensen, Vesterhave Vingaard 

• Dennis Dahl, Karrebæksminde Strandhotel 

• Jacob Rasmussen, Restaurant Hans ApS 

• Mette Zabel, Yoga - Karrebæksminde Enø 

Kandidater til suppleant: Vercant 

 

7. Valg af revisor  

• Bestyrelsen anbefaler Grams Consulting v. Karina Larsen – det blev vedtaget 

8. Behandling af indkomne forslag: Punktet udgik, da der ikke var indkomne forslag 

9. Foreningens vedtægter 

Henrik præsenterer det konkrete forslag til ændring, hvorefter der tages 5 min. pause imens det 

diskuteres privat i bestyrelsen hvorvidt det er noget der skal i vedtægterne eller ej, da der ikke var 

enighed bestyrelsen imellem. 

Konklusion: Bestyrelsen trækker forslag til vedtægtsændringer tilbage og tager det med den nye 

bestyrelse ved næstkommende bestyrelsesmøde. 

10. Eventuelt - Intet 

 

Efter generalforsamlingen afholdte Næstved Turistforening medlemsmøde med 29 tilmeldte og 

debatindlæg fra bl.a. Næstved Kommune og Visit Sydsjælland og Møn. 


